

徐蓓蒂老師學術成果一覽表

期刊論文

Pei-Ti Hsu*, Jeu-Jung Chen, Ya-Fang Ho (2022). The Effect of Integrating Service-Learning and Learning Portfolio Construction into the Curriculum of Gerontological Nursing. *Healthcare*, 10(4), 652. (SCI)

Pei-Ti Hsu, Jeu-Jung Chen, Ya-Fang Ho (2022). The effects of narrative pedagogy on increasing nursing students' willingness to practice older people care: A mixed-methods research. *Nurse Education in Practice*, 62, Article 103356. (SCI)

Pei-Ti Hsu, Ya-Fang Ho (2022). Effects of Online Teaching during the COVID-19 Pandemic on Nursing Students' Intention to Join the Nursing Workforce: A Cross-Sectional Study. *Healthcare*, 10, 1461. (SCI)

Pei-Ti Hsu, Jeu-Jung Chen, Ya-Fang Ho (2021). The Effects of Empowerment Education on Daily Dairy Intake in Community-Dwelling of Older Asian Women. *International Journal Environmental Research and Public Health*, 18(9), 4659. (SCI)

Pei-Ti Hsu, Chen-Shie HO, Ya-Fang Ho, Jeu-Jung Chen, I-Ju CHEN (2021). The Effects of a Social Participation App on Seniors. *The Journal of Nursing Research*, 29(5), p e168. (SCI)

Ya-Fang Ho, Pei-Ti Hsu, Kai-Ling Yang (2022). The mediating effect of sleep quality and fatigue between depression and renal function in nondialysis chronic kidney disease: a cross-sectional study. *BMC Nephrology*, 23, Article 126. (SCI)

Pei-Ti Hsu & Jeu -Jung Chen (2016). Innovation of medicine giving pacifier development and its effect. *Elixir Assistive Technology*, 111, 48779-48780.

Pei-Ti Hsu, Pei-Hung Liao, William Chu, Shiu-Yan Yang & I-Ju Chen (2015). Exploration and forecasting of behaviours and factors relating to fruit and vegetable intake among seniors in the community. *Public Health Nutrition*, 18(6), 1052–1059.(SCI)

Pei-Hung Liao, Pei-Ti Hsu, William Chu, & Woei-Chyn Chu. (2015). Applying artificial intelligence technology to support decision making in nursing: A case study in Taiwan. *Health Informatics Journal*, 21(2), 137–148. (SCI)

Pei-Ti Hsu & Jeu -Jung Chen (2016). Analyze the correlation between self-concept and depression among seniors in the community. *Elixir Social. Science*, 97,42025-42030.

Pei-Ti Hsu, I-Ju Chen, Jeu-Jung Chen, Cheng-Fen Chang & Shiu-Yan Yang (2015), Using the transtheoretical model to investigate stages of change in regular volunteer service among seniors in community. *International Journal of Social, Education, Economics and Management Engineering*, 9 (1), 160–164.

徐蓓蒂、Emily Lu、廖珮宏、邵明依(2011), 基隆市仁愛區老年人蔬果攝取改變階段之研究—跨理論模式之應用. *護理暨健康照護研究*, 7 (4) , 313-327.

研討會論文

徐蓓蒂(2021)·透過賦權教育於社區高齡婦女對每日乳品攝取之成效，第卅七次護理研究論文發表會暨兩岸護理學術交流，海報發表·台北。

Pei-Ti Hsu(2020).Analyze the Correlation between Social Participation and Sleeping Quality Among Elders in the Community 2020, Taiwan International Nursing Conference Endorsed by the International Council of Nurses (ICN) , Taiwan.

徐蓓蒂(2020)·敘事教學法融入老年護理教學提升護理學生對老人意象及其從事老人照護意願之成效，108 年度教育學門暨醫護學門計畫成果交流會，口頭發表·台北。

Pei-Ti Hsu(2015).To Investigate Seniors'Experience of Participating Community Activities : A Qualitative Study, 2019 AAPINA & TWNA Joint International Conference, Taiwan.

徐蓓蒂(2017)·社區高齡者戒菸行為狀態及相關因素之研究，第 34 次護理研究論文發表會暨兩岸護理學術交流，海報發表·高雄。

徐蓓蒂、廖珮宏、李思瑩(2016)·社區高齡者參與志願服務、社會支持與孤寂感關係之研究，第 32 次護理研究論文發表暨兩岸護理學術交流研討會，口頭發表·台北。

Pei-Ti Hsu, I-Ju Chen, Jeu-Jung Chen, Cheng-Fen Chang & Shiu-Yan Yang(2015).Using the Transtheoretical Model to Investigate Stages of Change in Regular Volunteer Service among Seniors in Community, The ICSS 2015 : 17th International Conference on Social Sciences, oral presentation, Paris.

Pei-Ti Hsu, Pei-Hung Liao & Chia-Wei Wang (2014). Exploration and forecasting of depression among seniors in the community. BICSS 2014 - The 2nd Bangkok International Conference on Social Science, oral presentation, Bangkok.

Szu-Ying Lee, Pei-Hung Liao, Pei-Ti Hsu, Ching-Ying Huang (2014). Hospital nurses turnover and job satisfaction in Taiwan: A critical review of the literature.Asia-Pacific Nursing Research Conference, poster, Taipei.

Jing-Wen Jang, Pei-Ti Hsu* (2014). The Study of Employees' Dietary Behavior and Its Related Factors. Asia-Pacific Nursing Research Conference, oral presentation, Taipei.

徐蓓蒂(2014)·昆布營養及其生理作用探討，2014 第一屆全人健康促進學術研討會，海報發表·台中。

李思瑩、徐蓓蒂、廖珮宏(2013)·應用 ZigBee 無線感測器於長照機構協助防範老人跌倒照護之成效探討，第 29 次護理研究論文發表暨兩岸護理學術交流研討會，口頭發表·台中。

徐蓓蒂、廖珮宏 (2012)·老年人參與社區志工行為相關因素之研究，第 28 次護理研究論文發表暨兩岸護理學術交流研討會，口頭發表·台北。

徐蓓蒂、廖珮宏 (2011)·老年人蔬果攝取行為相關因素之研究，第 27 次護理研究論文發表暨兩岸護理學術交流研討會，口頭發表·台北。

廖珮宏、徐蓓蒂、李思瑩、朱唯勤(2011)·The Usability of Data Mining in Clinical Decision Support System in Nursing · 2011 智慧生活與健康照護資訊國際研討會，口頭發表·台北。

廖珮宏、李思瑩、徐蓓蒂、黃靜英、吳淑婷、曾嫻婷、朱唯勤(2010)·The Usability of mining technique in database system in nursing records, 2010 國際醫學資訊聯合研討會(JCMIT)，口頭發表·台北。

專利

年度	專利名稱	專利號碼
2015	改良式噴霧面罩	中華民國新型第 M509653 號